
Dz-05.0021.38.2021    

Protokół nr 38/2021 

z obrad XXXVIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z 

dnia 15 czerwca 2021 r.  w godz. 18.00 – 19.20,w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2,  

w trybie stacjonarno – zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan Maciej 

Żmuda przywitał obecnych 13 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XXXVIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii projektu dla zadania pn.: „Budowa Trasy 

Zwierzynieckiej i Pychowickiej (węzeł „Ofiar Katynia” – węzeł „Ruczaj”) (Projekt 

Zarządu) 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii w zakresie proponowanych lokalizacji dla montażu 

progów zwalniających na ul. W. Reymonta (Projekt Zarządu) 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia i komunikaty. 

8. Zakończenie sesji.  

 

Do obrad dołączyło dwóch Członków Rady, obecnych 16 osób 

 

Prowadzący obrady przywitał Radnego Miasta Krakowa p. Grzegorza Stawowego. 

 

Ad 3. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii projektu dla zadania pn.: „Budowa Trasy 

Zwierzynieckiej i Pychowickiej (węzeł „Ofiar Katynia” – węzeł „Ruczaj”) (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Architektury, Budownictwa  

i Urbanistyki p. Paweł Potoczek. 

 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Paweł Potoczek 

 

Do obrad dołączył Członek Rady, obecnych 17 osób 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące: 2 głosy; 1 

osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 17 Członków Rady.  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII/242/2021 w sprawie opinii projektu dla zadania pn.: „Budowa Trasy 

Zwierzynieckiej i Pychowickiej (węzeł „Ofiar Katynia” – węzeł „Ruczaj”) - zał. nr 3. 

 

 



Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu) 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

Do projektu uchwały została zgłoszona autopoprawka Zarządu. 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 17 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 

0 głosów; w obecności 17 Członków Rady.  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII/243/2021 w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 – zał. nr 4. 

 

Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii w zakresie proponowanych lokalizacji dla 

montażu progów zwalniających na ul. W. Reymonta (Projekt Zarządu) 

  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa  

p. Tomasz Friediger.  

 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Tomasz Friediger, Przewodniczący Rady p. Maciej 

Żmuda, p. Agnieszka Wantuch, p. Ewa Bigosz – Lassota. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące: 0 głosów; 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 17 Członków Rady.  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr 

XXXVIII/244/2021 w sprawie opinii w zakresie proponowanych lokalizacji dla montażu 

progów zwalniających na ul. W. Reymonta – zał. nr 5. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 

 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poinformował radnych o rozpoczęciu prac nad 

pierwszym w tym roku numerem biuletynu informacyjnego „Wiadomości Lokalne” oraz 

o planowanym terminie kolejnej sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza w lipcu. Głos zabrał 

radny p. Piotr Klimowicz. 

2. Zastępca Przewodniczącego Rady p. Edward Tarczałowicz: 

- zachęcił radnych do udziału w prelekcji dot. Hiszpanii, organizowanej przez MDK 

„Dom Harcerza” w ramach programu „Daleko i blisko”. 

- poinformował o chęci współpracy Muzeum Fotografii z Radą Dzielnicy V Krowodrza 

przy organizacji wydarzeń i projektów przeznaczonych dla mieszkańców Dzielnicy oraz 

o możliwości zwiedzenia przez Członków Rady wyremontowanej siedziby Muzeum, 

przy ul. Józefitów 16 w Krakowie. Obiekt będzie dostępny od 1 lipca br. 

- poinformował o spotkaniu z Biblioteką Kraków dotyczącym organizacji i dalszej 

współpracy przy projekcie „Porozmawiajmy o Krowodrzy”. 

3. Radna p. Marzena Kopeć: 

- powiadomiła o przygotowanej pierwszej, roboczej wersji filmiku „Spacery po 

Krowodrzy – trasa pamięci”. Filmik zostanie przesłany radnym w celu zgłaszania 

ewentualnych uwag i pomysłów. 

- poruszyła problem zamkniętych furtek wejściowych na teren stadionu WKS Wawel, 

znajdujących się po stronie Młynówki Królewskiej. Głos w sprawie zabrali: 



Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Agnieszka Wantuch, p. Piotr Klimowicz,  

p. Mariusz Bembenek, p. Marta Wodyńska, p. Piotr Klimowicz, p. Marzena Kopeć, 

Radny Miasta Krakowa p. Grzegorz Stawowy. 

4. Radny p. Piotr Klimowicz: 

- poruszył sprawę udostępnienia basenu przy ul. Chocimskiej. Głos w sprawie zabrał 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda oraz Radny Miasta Krakowa p. Grzegorz 

Stawowy. 

5. Radna p. Marta Burzyńska: 

- poruszyła kwestię utworzenia nowych przystanków przy ul. Wrocławskiej oraz braku 

uwzględnienia sprzeciwu mieszkańców wobec tej inwestycji. Głos w sprawie zabrał 

Przewodniczący Rady oraz Radny Miasta Krakowa p. Grzegorz Stawowy. 

6. Radna p. Marta Wodyńska: 

- poprosiła Radnego Miasta Krakowa p. Grzegorza Stawowego o informację w kwestii 

planów związanych z parkiem przy ul. Łokietka oraz korelacji remontu nakładkowego 

ulicy Łokietka i remontu skrzyżowania ulic Poznańskiej, Składowej i Łokietka. 

Odpowiedzi udzielił Radny p. Grzegorz Stawowy. 

7. Radny p. Tomasz Friediger: 

- poruszył temat uruchomienia linii autobusowej na ul. Łokietka i poprosił Radnego  

p. Grzegorza Stawowego o interwencję w sprawie uruchomienia takiej linii. Odpowiedzi 

udzielił Radny Miasta Krakowa p. Grzegorz Stawowy. Głos zabrał p. Mariusz 

Bembenek. 

 

 

Ad 7. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował Radnemu Miasta Krakowa  

p. Grzegorzowi Stawowemu za udział w XXXVIII sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza oraz 

zaprosił do udziału w kolejnych obradach Rady. Poinformował również, że wszelkie informacje 

od Radnego Miasta p. Grzegorza Stawowego w sprawach wyżej omawianych zostaną 

przekazane radnym Dzielnicy, a w razie potrzeby zostaną opublikowane na stronie internetowej 

Dzielnicy V. 

 

 

Ad 8. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował członkom Rady za udział w XXXVIII 

sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie 

o godz. 19.20. 

 

       Przewodniczący  

    Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                  Maciej Żmuda 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


